

轻合金加工技术 **LIGHT ALLOY FABRICATION TECHNOLOGY** (月刊)

-中国 1964 年创刊 / monthly (started in 1964), China -

第 50 卷 总第 539 期, 2022 年第 7 期 (2022 年 7 月) 目录  
Vol. 50 No.7 (Serial No.539 ) July 2022 DIRECTORY

## 目 录-DIRECTORY-

全球扩大铝在汽车中应用

Global expansion of the application of aluminum in auto

电解铝液铸轧装饰用 **3105** 铝合金板带工艺改进

Process improvement of 3105 aluminum alloy sheet and strip for electrolytic aluminum casting-rolling decoration

均匀化退火温度对 **7A85** 铝合金铸锭组织和性能的影响

Effect of homogenization annealing temperature on microstructure and properties of 7A85 aluminum alloy ingot

乳液喷射对热轧铝合金带材表面质量的影响

Effect of emulsion injection on the surface of aluminum hot rolled strip

铜铝复合板轧制油润滑性能实验研究

Research on lubrication property of rolling oil for Cu-Al composite plate

预拉伸变形量对固溶态 **2050** 铝锂合金棒材力学性能影响

Effect of pre-stretching deformation on the mechanical properties of solution-treated 2050 Al-Li alloy rod

挤压比对 **6063** 铝合金棒材组织性能的影响

Effect of extrusion ratio on microstructure and mechanical properties of 6063 aluminum alloy rod

**Al-8.5Zn-2.3Mg-2.0Cu** 超高强合金固溶工艺优化

Optimization of solid solution process for ultra-high strength Al-8.5Zn-2.3Mg-2.0Cu alloy

宽幅薄壁中空铝型材模具设计

Die design for wide and thin-wall hollow aluminum profile

铝型材高速挤压模具的优化

Optimization of high-speed extrusion die for aluminum profile

**2A12** 铝合金高锁螺母收口裂纹产生的原因

Causes for the closing crack of 2A12 aluminum alloy high lock nut

刊号: ISSN 1007-7235, CN 23-1226/TG, 国内邮发代号 14-112, 国外发行代号 4663M

Publication: ISSN 1007-7235, CN 23-1226/TG,

网址: www.qhjjgjs.cn, E-mail: qhjjgjs@163.com

\* **Lw** 中外文献推荐 / **Lw** Recommended journal articles from China and abroad